附件1  摘要模板
（仅需提供中文摘要或英文摘要）
题目（黑体小二居中单倍行距段前0.5行后0行，非汉字新罗马加粗）
XXX1，XXX2，XXX1, 2（标点汉字黑体小四单倍行距段前0.5行后0行，非汉字新罗马）
1. XXX研究所，所在省份 城市 邮编（标点汉字宋体小五单倍行距段前0.5后0行，非汉字新罗马）
2. XXX大学 XX系，所在省份 城市 邮编（段前后0行）
 （作者单位与摘要之间空一行，格式同作者单位）（段前后0行）
摘  要：应完整，概括出文章的目的、方法、结果及结论；简洁，排除常识内容，避免重复题目；独立，不得引用文中参考文献号、图号和公式号；具体，尽量用具体数字来说明该项工作取得的进展或成效，例如某项性能指标提高了百分之多少，避免“效果很好”这类的含糊其辞；便于收录，摘要、题目中避免包含公式、上下标等。用第3人称，建议采用“对……进行了研究”、“报告了……现状”、“进行了……调查”等记述方法，不必使用“本文”、“作者”等作为主语。
关键词：关键词1；关键词2；关键词3；关键词4（格式同摘要，关键词不少于4个，不多于8个）
基金支持：
联系作者：
电话：
Mail:
Title （14 Point Times New Roman, Centered, Single Space, 0.5 Space and 0 Space before and after Section）
ZHANG San1, XX Xxxx2, XXXX Xx1, 2 

1. Affiliations，XXXX XX XX（Times New Roman, 9 point single space, 0.5 and 0 space before and after section）
2. XXX，XXXX XX XX（0 space after section）
 （Abstract and Affiliations should be in alternate lines, same as affiliations）（0 space after section）
Abstract：Abstract should summarize the purpose, method, result and conclusion of the article. 1) Concise, exclude common sense content, avoid repeating questions. 2) Independent, no reference number, figure number or formula number shall be quoted. 3) To be specific, try to use specific quantity to show the progress or results of the work, such as what percentage of a certain performance indicator was improved, to avoid the ambiguity of “it worked well”. 4) Easy to be indexed by the database. The abstracts and topics should avoid including formulas, upper and lower indices, etc. The preferred expression is “it is suggested that...”�The study was carried out� �the report was made...” Do not use “article”, “author” as the subject. (Time New Roman 1.15 lining space, 9 point，half- angle punctuation, 0.5 and 0 space before and after section)   
Key words： Xxxxx; Xxxxx; Xxxx; Xxxxx (Provide 3-6 key words or phrases that will assist readers and indexers in cross-indexing this study.
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